
ŠMARTNO OB SAVI
Priprave na volkve v naši

KS so v polnem teku. Koordi-
nacijski odbor za kadrovske
zadeve se je večkrat sestal ter
razpravljal o evidentiranih
možnih kandidatih. Prevla-
dovalo je mnenje, naj bo vo-
dilo delo, s katerim kandidati
vedno in povsod izpriču je jo in
zagotavljajo kontinuiteto so-
rialistične revolucije v vsej
zapletenosti družbeneoko-
nomskega razvoja. Ob upoš-
tevan ju teh dejstev je moč op-
timistično pričakovati, da se
bodo tudi medčloveški odnosi
v KS razvijali tovariško, soli-
darnostno in vsestransko ko-
ristno.

OO ZSMS Šmartno je narednem delovnetn sestankusprejela program dela dokonca aprila. Poudarek bo naorganizaciji in sodelovanjupri proslavah (8. marec, 1.maj) in na rekreaciji (namiznitenis, šah) s posebnim pou-darkom na množičnosti.Mladi bi se naj tvorno vklju-čili tudi v priprave na volitveter skrbeli za idejnopotttičnoizobraževanje (seminarji,spremljanje aktualnih doga-janj.

Delo OO ZSMS bo usklajeno z
delom OK ZSMS Ljubljana
Moste-Poije, še posebej pa z de-
javnostjo družbenopolitičnih or-
ganizacij v KS. Zlasti KO ZRVS
kaže za sodelovanje precejšnje
zanimanje, kai se je že odrarilo
na njeni letni konferenci. Pro-
gram nadalje predvideva ude-
ležbo pri delovnih akcijah na
športno rekreacijskem centru, ki
je v eradnji. Mladina s področja
KS Smartno je že opravila ok.
400 delovnih ur prostovoljnega
dela. Navsezadnje ne kaže poza-
biti tudi na sprostitev in zabavo,
ki si jo mladi želijo in potrebuje-

NK Šmartno je imel svoj redni
občni zfooi. Zanj je bila značilna
kar precejšnja udeležba (čez 30
prisotnih). Kar se tiče dela v pre-
teklem enoletnem obdobju, je
treba reči, da je klub napravil, kar
je bilo v danih možnostih mogo-
če. Odigral je vse tekme, toda
vedno je gostoval. Travnata po-
vršina, imenovana Igrišče za
Žitom, je postala neuporabna,
ker leži na območju nove indu-
strijske cone. Klub je bil torej
brez svojega igrišča in so igralci o
treningih lahko le govorili, kako
da so potiebni. Nastopale pa so
tudi velike organizacijske težave
(odstop in menjava predsedni-
ka). Slabela je moč in trdnost NK,

kar se je deloma odrazilo tudi v
neizpolnjevanju obveznosti.

Obetajo pa se boljši časi, zlasti
ker sta že letos predvideni dve
novi nogometni igrišči v že ome-
njenem športnem centru. Pred-
sednik gradbenega odbora za
gradnjo športno-rekreacijskega
centra Marjan Klopčič je poročal
o opiavljenem delu in načrtova-
nih nalogah. Zemljišče je izmer-
jeno, zakoličeno, očiščeno in
strojno zravnano. S pomočjo le-
talskih posnetkov bo določena
namembnost posameznih sektor-
jev zemljišča. Tu je večino dela
prevzel strokovnjak, arhitekt to-
variš Božič. Letos bo po pro-
gramu dokončana travna povr-
šina nogometnega igrišča, ure-
jena dovozna pot, postavljene
bodo že narejene napisne table in
nadaljevali bodo z deli po izdela-
nih načrtih.

Na občnem zboru so bile izve-
dene tudi kadrovske spremembe.
Predsednik NK Šmartno je postal
Janez Podboršek, podpredsed-
nika sta Rudi Kokalj in Matjaž
Zajec, sekretarka je Marija Paj-
sar, blagajnik pa Ivan Molek.
Predsednik nadzornega odbora
je Ivan Dragar, disciplinske ko-
misije Marjan Zajec, komisije za
informiranje in plakatiranje
Janez Maček in komisije za grad-
njo igrišča Marjan Klopčič.

Pomembni nalogi NK Šmartno
sta v tem mesecu registracija
igralcev in izdelava načrta za
d e l ° JOŽE DOVŽAN


